



Protokoll styrelsemöte nr 3

- Sammanträde med:** Styrelsen för Båtsällskapet Lögarängen 2024-02-29
- Närvarande:** Mikael Soares
Colin Luthardt, Birgitta Lindberg
Kurt Byström, Bosse Moberg
- Suppleanter: Jonny Ohlsson, Magnus Karlström
- Frånvarande:** -
- 1a. Konstituering av styrelsen:** Enligt ovan
- 1b. Dagordning:** Se övrigt nedan
- 2a. Ordförande:** Ingenting att lägga till
- 2b. Föregående protokoll:** Ingenting att lägga till
- 3. Sekreterare:** Tre nya medlemmar pg.
- 4. Kassör:** 2024 inbetalningar kommer att kollas nu 2/3.
Kontosaldo är 443.161SEK.
- 5. Rapporter:** **Anläggningsgruppen** – Anders Larsson (tf)
IT/Web – P-O Marklund
Barn- och ungdomsgruppen – Marie Larsson
VFBAB – se protokoll på hemsidan
Båtklubbarnas varv – Nils-Erik Svedlund, inbrott på varvet, folk tog sig in i varvet, men det ställs ingenting, bara fönsterna på stora och lilla varvet slogs sönder.
MBF – Patrik Sundström
Båtrådet – Inget att rapportera
- 6a. Övriga beslut:** Kurt till anläggningsgruppen:
Byta ut dörren till stugan mot befintligt ersättningsdörr

(glasfönstret #9 kan täppas med en stor BSL logga) och bygga in det nya dörrlåset typ "Doorman". Resterande arbete från 2023 från anläggningsgruppen godkänns från styrelsen.

Styrelsen lägger till för anläggningsgruppen: Permanenta räddningsstegen, pollare, bänkar, återanvändbar köket, hänglås till lekstugan, basturenovering.

Inbjudan till vårmötet 21/3 går ut den 4/3 med anmälan via google, mötet hålls hos JKS klubblokal kl18.30.

Representanter till båtrådets möte 9/4 16.00-18.00: Micke, Colin och Kurt.

Förberedande mötet med andra ordförande görs innan båtrådets möte för att synka ämnena.

Representanter till MBF möte 23/3 10.00-11.30: Micke, mm med lunch i anslutning på Ta Inn.

6b. Övriga ärende:

Sponsring diskussionen flyttas till nästa mötet. Micke kolla med Andreas M om han kan planera webbkameran.

Vårfest blev inställt pga av vattenskada i lokalen, det skulle kunna bli en höstfest i stället.

LOVA bidrag missade ansökningsdeadline eftersom det inte fanns någon projektledare för att samordna uppgifterna, det rekommenderas att återkomma hösten 2024 med en ny ansökan till Länsstyrelsen.

7. Nästa möte:

25/4 hos Bo kl18.00 på Vikhusvägen 3, 72592 Tido Slott

8. Avslutning:

Mötet avslutades.

Vid protokollet

Justeras

Colin Luthardt
Sekreterare

Mikael Soares
Ordförande